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Met vriendelijke groet,  

Lucia van Deukeren 
griffiemedewerker 
Griffie 
 
GEMEENTE LELYSTAD 

Stadhuisplein 2, Lelystad 
Postbus 91, 8200 AB Lelystad 
 
Telefoon: 14-0320 
www.lelystad.nl/raad 
griffie@lelystad.nl 
 
Bekijk de vergaderstukken van de gemeenteraad op www.lelystad.nl/raad  
Volg ons ook op Facebook en Twitter 
 
Wij werken duurzaam en digitaal en  
ontvangen uw correspondentie daarom  
bij voorkeur elektronisch, bijvoorbeeld  
via e-mail of e-formulier!  

 
Van:   
Verzonden: dinsdag 24 januari 2017 15:44 
Aan: Griffie <griffie@Lelystad.nl> 
Onderwerp: vraag algemeen belang 

 
Geachte heren en dames van de Raad,  
 

Ik bericht u in de veronderstelling mij tot de juiste persoon te richten.  

Mocht dit niet het geval zijn dan bied ik u mijn excuses aan voor de overlast, maar vraag 

evengoed dan wel mij te adviseren waar ik wel met mijn vraag/klacht terecht kan  

 
Ik zal heus de eerste niet zijn, zeker niet de laatste, en hoop ik ook niet vervelendste te zijn, maar de 
afgelopen 7 weken weken dwingen mij opheldering te vragen over het volgende:  
 
Sinds de nieuwste dienstregeling van 12 december 2016 is er geen rechtstreekse verbinding tussen 
Lelystad Centraal en Amsterdam Centraal.  
Elke ochtend om mij heen hoor ik geklaag. Ik vind het tijd om uitleg te vragen over het waarom  
 
Het is niet het eerste signaal wat de bereikbaarheid van Lelystad onder druk heeft gezet. Sinds jaren 
rijden er tussen de stations Almere Oostvaarders en Lelystad Centraal steed minder stoptreinen. De 
verdwijning van de rechtstreekse verbinding is een trieste ontwikkeling die op veel onbegrip bij de 
reizigers zorgt.  



 
Kunt de Raad uitleggen waarom het uitkleden van het aantal spoorverbindingen de bereikbaarheid en 
toegangelijkheid van de provincie hoofdstad Lelystad ten goede komt?  
Kunt u uitleggen waarom de NS hiertoe besloten heeft?  
Indien dit een kwestie van geld is, kunt u dan openheid van zaken geven over de gelden die de gemeente 
hiermee uitspaart?  
Kunt u aangeven onder wiens verantwoordelijkheid men is overgegaan tot dit besluit?  
Kunt u aangeven waar de besluitvorming en motivatie terug te lezen is?  
 

In de hoop op uw antwoord, verblijf ik 
 
Kind regards,  
 

  
  

  




